
Referat af bestyrelsesmøde d. 29. november 2021  

 

Til stede: Michelle, Gitte O, Mathilde og Marianne Ronja (ref.) 

1. Valg af ordstyrer:  

Mathilde 

2. Godkendelse af dagsorden:  

Godkendt 

3. Fastelavn:  

I 2022 falder fastelavn d. 27/2, vi tænker at lave et arrangement foran 

Vængehuset. Vi får nok brug for et par ekstra hænder, så har nogen lyst 

til og hjælpe til, så kontakt afdelingsbestyrelsen. 

4. Seminar:  

Afdelingsbestyrelsen har været på seminar med hovedbestyrelsen og de 

andre afdelingsbestyrelser d. 13. november og temaet det gode 

naboskab og byfornyelse. 

5. Parkering:  

Der er problemer med at folk parkerer for tæt på skralde øerne, der skal 

være plads i begge ender af skralde øen til at få skraldespandene ud og 

man må heller ikke holde på siden af skralde øen. Der opleves også 

problemer med at folk holder ved brandvejene. Vi minder også om, at 

det kun er tilladt at parkerer trailere og campingvogne efter garagerne 

op mod gård 7, det er kun beboere i Vejlby Vænge der må have trailer 

eller campingvogn parkeret og der skal indhentes klistermærke fra 

administrationen som skal sidde synligt på vognen. 

6. Evt:  

Vi har snakket om varmemestersituationen i Vejlby Vænge.  

Vi havde besøg af en beboer der udtrykte stor frustration og over vores 

udluftningssystem i lejlighederne. Systemet er ikke i stand til at suge 

fugt eller lugt fra madlavning, dampen fra madlavningen løber langs 

undersiden af skabene. Madlavning kræver mange steder at døre eller 

vinduer skal være åbne. Der er ligeledes problemer med fugt der har 

svært ved at komme væk på badeværelset. Bestyrelsen går videre med 

problemet. 

 

Vi træffes igen den 26. januar 2022 kl. 18.30-19.00 i Vængehuset. 

 

Så vil afdelingsbestyrelsen gerne ønske alle Vængets beboer en rigtig 

glædelig jul samt et godt nytår. 

 

Afdelingsbestyrelsen 


